
YTY:n ylimääräinen yhdistyksen kokous 9.10.2023 
 
Aika: maanantaina 9.10 klo 16:15  
Paikka: Virta auditorio 109, and Teams:issä 
 
 
Paikalla: aatos: Miro Suomela, Vasko Pantzar, Leo Hintsanen, Oliver Varmanen, Aada Myyryläinen 
teema: Merja Sovala, Anna Andersson, Tytti Koivisto, Ida Ylimyllymaa, Helmi Isopahkala, cortex: Ina 
Lehtola, Salla Seppänen, salus; Maija Khalman, Suvi Saikkala, interaktio: Noora Ikonen patina: 
Roope Repo, Emilia Ruuhinen, Siiri Taalikka, tipsy: Tana Paksorn, ääni: ei osallistujia, sos: ei 
osallistujia 
 
 

1. Kokouksen avaaminen  
 

Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 16:15. 
 
 
2. Kokouksen järjestäytyminen: 

 
 2.1. Kokouksen puheenjohtaja  
 
Vasko Pantzar valitaan kokouksen puheenjohtajaksi. 
 
2.2. Kokouksen sihteeri  
 
Aada Myyryläinen valitaan kokouksen sihteeriksi. 
 
2.3. Kaksi pöytäkirjantarkastajaa  
 
Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Tytti Koivisto ja Ina Lehtola. 
 
2.4. Kaksi ääntenlaskijaa  
 
Äänenlaskijoiksi valitaan Ina Lehtola ja Anna Andersson.  
 
 
3. Kokouksen toteaminen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi  

 
Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3.1.Ainejärjestöjen edustajat 
 
Ainejärjestöjen edustajat ovat mainittuna yllä olevassa paikallaolioiden listassa. 
 
 
4. Esityslistan hyväksyminen  



 
Esityslista hyväksytään sellaisenaan. 
 

 
5. Ilmoitusasiat  
 
Miro Suomela kertoo kuulleensa varadekaanilta, että uusia vaihto-opiskelijoita SOC:iin tulee 
aiempaa enemmän. Hän pohtii riittääkö TIPSY:n resurssit uusien vaihto-opiskelijoiden huomion 
ottamiseen. Miro Suomela pohtii, voisiko TIPSY mahdollisesti voisi tehdä yhteistyötä muiden 
opiskelijajärjestöjen kanssa uusien fuksien tutoroinnissa. Anna Andersson kertoo, että 
kohry:ssä on keskusteltu mahdollisesta tarpeesta uudelle opiskelijajärjestöllä tai opiskelijoiden 
siirtymisestä TIPSY:yn. Ina kertoo, ettei vaihto-opiskelijoille heidän ainejärjestössänsä ole 
erillisiä tutoreita.  
 
Anna Andersson kertoo tarpeesta uusille opiskelijoille kohry:yn, on saanut aiheesta kaksi 
yhteydenottoa sähköpostissa. Huomenna järjestetään kohry:n kokous, kehottaa muitakin 
osallistumaan. 
 
Salusin kaksi edustajaa Maija Khalman ja Suvi Saikkala lähtivät kesken kokouksen. 
 

 
6. YTY:n rakennemuutosehdotus ja 5-vuotisstrategian päivitys  
 
Miro Suomela esittelee YTY:n rakennemuutosehdotusta. Hänen mukaansa YTY on kriisissä, sillä 
YTY:ssä on noin 3 aktiivia kerralla. YTY alkoi vahvana 5 vuotta sitten, mutta toiminta on 
heikentynyt ajan myötä. Miro perustelee YTY:n tärkeyttä sen suoralla yhteydellä tiedekuntaan 
YTY:n vastuualueet käytiin läpi rakennemuutosehdotusta suunnitellessa. Miro esittelee 
ehdotuksen uudesta YTY:n rakenteesta, joka pyörisi minimissään 4 aktiivilla. Tytti Koivisto 
pohtii, olisiko 8 aktiiville työn jako parempi, sillä hänen mielestä tämä kannustaisi uusia 
aktiiveja mukaan. Uudessa rakennemuutosehdotuksessa hallituksen muodostaisi 4-9 jäsentä. 
 
Tana  Paksorn poistuu kokouksesta klo 17:10. 
 
Anna Andersson kysyy, voiko hän perustaa uuden Telegram-kanavan ensisijaisesti SOC:in 
kopovastaaville. Miro Suomela pohtii kannattaisiko Telegram-ryhmän perustaminen 
seuraavalle hallitukselle 

 
 
7. YTY:n viestintäsuunnitelma  

 
7.1. Effective Altruism Finland https://www.altruismi.fi/  
 
Miro on pohtinut Effective Altruism Finland puheenjohtajan kanssa, pitäisikö YTY:n muodostaa 

viestintäsuunnitelma, jota päivitetään puolen vuoden välein. Miron mukaan suomen EA voisi 

olla sopiva yhteistyökumppani YTY:n viestintäsuunnitelmaan. Oliver sanoo, että olisi 

varovainen, minkä yhteisöjen kanssa tekee yhteistöitä. Hänen mielestä olisi yleiskattava 

ohjeistus olisi parempi. Miro sanoo, että päivittämällä yhteistyökumppanit voitaisiin välttyä 

https://www.altruismi.fi/


tilanteelta. Vasko sanoo, että olisi mielekästä, jos YTY:n viestintä rajoittuisi YTY:n ja 

ainejärjestöjen asioihin. Äänestystä EA:n kanssa tehtävästä yhteistyöstä ei tehdä 

 

 
8. YTY:n hallituksen muutokset loppuvuodeksi  
 
Merja Sovala on halukas viestintävastaavaksi, hänet valitaan yksimielisesti tehtävään. 
 
Väinö Nurminen ja Emilia Saari ovat jättäneet erohakemukset. 

 
 

9. Muuta esille tulevaa  
 
Tarvitaan toimihenkilöitä YTY:n tulevia tapahtumia varten, kuten huminoihin ja ainejärjestö.  
 

 
10. Kokouksen päättäminen 

 
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 17:48. 


